
Zápis z jednání VV PBaS, den 4.11.2019, Hamr-Braník 

 

Přítomni: 

Loskotová, Loskot, Jurka, Bitmanová, Osičková, Mikelová 

 

1. Stanovy 

Členové VV probrali předložený návrh stanov, připomínky byli zapracovány a M.Loskot předloží 

upravený návrh stanov VV ke schválení do 17.11.  

VV uložil předsedkyni za úkol zjištění nutných legislativních kroků pro založení PBaS, z.s. 

2. Logo PBaS 

VV se rozhodl rozeslat na oddíly žádost o návrh loga PBaS. Logo by mělo obsahovat motiv Prahy a 

badmintonový motiv. Zajistí předsedkyně. 

3. TCM  

VV se seznámil s probíhajícími kempy. Celkové zhodnocení vč. vyúčtování bude předloženo 

k 31.1.2020. Složení jednotlivých skupin bude upřesněno k 31.1.2020. 

VV pověřil předsedkyni TMK, aby informovala všech trenéry TCM, že záměna schválených trenérů 

na jednotlivé kempy podléhá jejímu schválení. O případných změnách musí být informována 

s předstihem.  

4. Rozpočet PBaS 

VV pověřil předsedkyni doplněním a upravením plánu rozpočtu k 30.11.2020. 

5. Odměna za činnost pro PBaS 

        VV odsouhlasil odměnu za činnost pro PBaS. 

6.  Změny soutěží  

Oblastní soutěž družstva U15: VV odsouhlasil změnu v dlouhodobé soutěži družstev: 3.kola + 

play-off.  Přihlášky družstev do soutěže: 10.12. 2019. Soupisky dle redukovaného žebříčku 

k 1.1.2020 předložit do 10.1.2020. Následně STK připraví systém soutěže a stanoví termíny. 

7. Soustředění Skuteč 2020– stanovení termínu, pověřena předsedkyně 

 

8. Ostatní 

 

Předsedkyně informovala o změnách v systému soutěží ČBaS pro sezónu 2020 – viz zápis VV 

ČBaS ze dne 22.10.2019. VV pověřil předsedkyni, aby na VV ČBaS prezentovala návrh na úpravu 

soutěže družstev U15. 

 

 

Zapsal: A.Mikelová 

 


